
  

 
Tankar i natten V09 2020 

När ska vi får vår sjukvård på rätt spår??   
Efter varsel både här och där börjar man du dra tillbaka uppsägningar av vårdande 
personal och bibehåller bara varslen för administrativ personal. Finns det tillräckligt 
med personal? Jobbar de tillräckligt effektivt? I min värld är det just det man har 
kvalitetssystem till där en kontinuerlig uppföljning snabbt ger indikationer på 
hur det funkar. Genom att definiera kvalitetsmål sätter man upp krav på det som är 
viktigt och då med utgångspunkt för patienterna. Dödligheten har legat ganska 
stabilt på runt 2400 personer/år under flera år, ett värde som ligger i topp i Europa.  

(Folkhälsomyndigheten pekar också på ojämnheter i landet där dödlighet i 
prostatacancer fördelat på län bland män 15 år och äldre varierade år 2013/17 mellan 
som lägst 41 till som högst med 81 dödsfall per 100 000 män) 
Väntetider är också ett mål som vi inte har kommit i närheten av på de senaste 7 
åren. Med det nästan sämsta värdet i landet får vi vänta (148 dagar- Ratten 2019) 
mer än dubbelt så länge som riktvärdet (60 dagar). Biverkningarna och livskvalitet 
är andra område som vi måste börja mäta och komma till rätta med. Är detta vad 
som pågår på Akademiska sjukhuset? Tyvärr inte, utan nu pågår en nedmontering 
och bantning som inte styrs av kvalitetsmål eller patienternas behov utan av……!!?  
 

Tänk Erik W som basar på Ackis, 
vid materialkrisen blev det en snackis.  
Med byxorna nere      
på akuten med ”mere”.  
Vad händer med stoltheten ”Brackis”? 


